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Abstract (en)
The hollow drill tool (1) has a hollow-cylindrical support body (2) and cutting segments (4) which consist of an embedding material and a diamond
grain (9) held in the latter. The surface layer (7) of the cutting segments (4) which is remote from the axis of the support body (2) has a higher
concentration of diamond grain compared with the remaining area of the cutting segments (4). This guarantees the production of a large number of
drill holes of high diametral accuracy. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Hohlbohrer (1) verfügt über einen hohlzylindrischen Trägerkörper (2) und über Schneidsegmente (4), die aus einem Einbettungsmaterial und in
diesem gehaltertem Diamantkorn (9) bestehen. Die von der Achse des Trägerkörpers (2) abgewandte Oberflächenschicht (7) der Schneidsegmente
(4) weist eine gegenüber dem übrigen Bereich der Schneidsegmente (4) höhere Diamantkorn-Konzentration auf. Dadurch wird die Schaffung einer
grossen Anzahl von Bohrlöchern mit hoher Durchmessergenauigkeit gewährleistet.
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